Extra-curricular Activities (ECA)課外活動 Extra-curricular Activities (ECA) - Club and Society 課外活動-學會

Extra-curricular Activities (ECA) - Domain 4: Services & Uniform Team 課外活動-範疇 4: 服務及制服團體

Student Librarian Association 學生圖書館管理員學會 Teacher Advisor i/c 總顧問老師:LEE Mei-po 李美寶老師、LEE Tak-wai 李德尉老師

宗旨 Aim

- · 圖書館一向致力為同學提供一個舒適的閱讀環境,與及整理和推介學習資源,培養同學的閱讀習慣,推動良好閱讀風氣。學會定期舉辦多元化活動,豐富同學的學習與生活經驗,擴闊視野。本會的圖書館管理員可謂居功至偉。我們透過籌備各項多元化的閱讀活動,為建立良好的閱讀氛圍,讓同學喜愛、享受閱讀,並進一步提升閱讀能力。
- The library has always been committed to providing students with a comfortable reading environment, organizing and recommending learning resources, cultivating reading habits, and promoting a positive reading culture. Student Librarian Association regularly holds diverse activities to enrich students' learning and life experiences, broadening their horizons. Student Librarian have made significant contributions to this effort. Through the preparation of various reading activities, we aim to establish a good reading atmosphere that allows students to enjoy and appreciate reading while further enhancing their reading skills.

曾經舉辦活動 Activities held in the Past:

- 圖書館歷來舉辦多項活動,積極推動校園閱讀風氣,其中包括香港教育城活動、好書龍虎榜活動、閱讀週、家長日書展、外借公共圖書館圖書等。另一方面,圖書館亦舉辦戶外參觀學習活動,例如參觀大專圖書館等,擴闊視野。
- The library has a long history of organizing various activities to actively promote a reading culture on campus. These include events such as the Hong Kong Education City activities, World Book Day activities, and the Parent Day Book Fair. On the other hand, the library also organizes outdoor learning excursions, such as visits to university libraries, to broaden students' horizons.

展望 Way Forward:

- 我們期望在學校大力支持下,本會能動員更多喜愛閱讀的同學,共同建造美好的閱讀環境。
- We hope that with strong support from the school, our association can mobilize more students who love reading to work together in creating a wonderful reading environment.

